
  Protokół 

   z posiedzenia 

   Komisji Rozwoju Wsi 

    z dnia 26 października 2023 r. 

            

Pkt 1

Przewodniczący Komisji Rozwoju Wsi, radny Mirosław Zgoliński o godz. 09:00

otworzył  posiedzenie  Komisji,  powitał  radnych.  Zgodnie  z  listą  obecności  w

posiedzeniu  uczestniczyło  6  członków  Komisji  Rozwoju  Wsi.  Nieobecny  radny

Łukasz Cichy (załącznik nr 1).

Uczestnicy posiedzenia niebędący członkami komisji:

Wiesław Zieliński, inspektor w Referacie Komunalnym;

Anita Grabarek, młodszy referent w Biurze Rady Miejskiej;

Agnieszka Kasprzak, samodzielny referent w Biurze Rady Miejskiej.

Pkt 2

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Wsi,  radny Mirosław Zgoliński  przedstawił

porządek obrad posiedzenia Komisji Rozwoju Wsi (załącznik nr 2). 

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3.  Objazd  realizowanych  zadań  i  inwestycji  w  Bierzglinku,  Gozdowie,  Gutowie

Wielkim,  Kleparzu,  Stanisławowie,  Marzeninie,  Nowym  Folwarku,  Chociczce,

Żernikach oraz w Obłaczkowie.

4. Wolne głosy i wnioski.

5. Zakończenie posiedzenia.
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Pkt 3

Przewodniczący Komisji Rozwoju Wsi, radny Mirosław Zgoliński poinformował,

że  w  celu  zapoznania  się  z  zrealizowanymi  inwestycjami,  komisja  uda  się  na

posiedzenie wyjazdowe do miejscowości: Bierzglinek, Gozdowo, Gutowo Wielkie,

Kleparz,  Stanisławowo  Marzenin,  Nowy  Folwark,  Chociczki,  Żerniki  oraz

Obłaczkowo.

1. Bierzglinek:       klimatyzacja świetlicy i budowa Orlika

2. Gozdowo:                wymiana okien w świetlicy i budowa wiaty ogrodowej

3. Gutowo Wielkie:      świetlica

4. Kleparz:       budowa płotu przy świetlicy

5. Stanisławowo:       klimatyzacja świetlicy

6. Marzenin (ul. Bazarowa):  budowa chodnika 

7. Nowy Folwark (ul. Mostowa):  budowa chodnika

8. Chociczka – Żerniki:       budowa drogi

9. Obłaczkowo:       renowacja stawu

Pkt 4

Wolne głosy i wnioski:

Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Wsi,  radny  Mirosław  Zgoliński

poinformował,  że  w Bierzglinku zostało zbudowane boisko ORLIK oraz zostanie

wybudowany skatepark.  Siłownia na powietrzu zostanie przeniesiona obok boiska

Orlik wraz z koszem do piłki. 

W Gozdowie komisja nie wniosła uwag ze względu, iż projekt znajduje się w trakcie

realizacji. 

W Kleparzu podwyższenie terenu do dolnego poziomu płotu.
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Pkt 5

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Rozwoju Wsi, radny

Mirosław Zgoliński o godz. 12.10 zamknął posiedzenie komisji. Protokół zawiera 3

ponumerowane strony. Wszystkie załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady

Miejskiej w Urzędzie Miasta i Gminy Września.

 Przewodniczący Komisji Rozwoju Wsi

/-/radny Mirosław Zgoliński

Protokolant

/-/Agnieszka Kasprzak
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